
Komisia pre riešenie cyklistickej dopravy v Trenčíne 

 
zápisnica z online zasadnutia Komisie konaného 28. 3 . 2022 
formou videokonferencie prostredníctvom internetového pripojenia. 
 
 

 

Prítomní    neprítomní osprav.                   neprítomní neosprav. 
poslanci 
Mgr. Richard Medal (preds.)  Martin Barčák     
Ing.Dominik Gabriel   JUDr. Martin Smolka    
Patrik Žák, B.S.B.A    Richard Ščepko     
     Martin Trepáč 

MUDr. Šimon Žďárský  
odborníci       
Ing. Igor Ševčík        Peter Božík 
RNDr. Ján Hanušin   
          

Ing. arch. Pavol Guga (garant)   
Ing. Róbert Hartmann (vedúci UM)   
Ing. Ivana Latkóczyová (manažér)   
 

Rokovanie komisie zahájil predseda cyklokomisie pán R. Medal. Privítal všetkých prítomných. 
Prítomní sú piati členovia cyklokomisie. Pán Žďárský sa ospravedlnil, páni Ščepko a Trepáč sa 
vzhľadom na technické problémy nedokázali pripojiť, pán Barčák je dlhodobo PN. Komisia nie je 
uznášaniaschopná.  
 Pán Trepáč poslal mailom požiadavku: 

„Žiadam zaoberať sa prípravou cyklotrasy na kyselku - Kubrá. V akom stave je tento projekt?“  

 
Predseda cyklokomisie Pán Medal skonštatoval, že dnešné rokovanie cyklokomisie nemôže 
vzhľadom na nedostatočný počet prihlásených členov prebehnúť, zároveň poďakoval všetkým 
prítomným za účasť. Najbližšie zasadnutie sa bude konať podľa harmonogramu 25. apríla 2022.  
 
 
 
 
V Trenčíne, 28. 3. 2022 
Zapísal: Ing. arch. Guga 
 
 
           Richard Medal 

Predseda cyklokomisie 
 
 

 
 

 


